
Zápis z jednání finančního výboru

Dne 29.5.2019 od 8:30 hodin

Přítomni: Karel Prokopec, Zdeňka Palacká, Bc. Pavel Januš, Bc. Andrej Červený

Program : 1) zahájení

2) seznámení se zprávou o výsledku přezkoumání hospodaření
Města Blovice

3) projednání Návrhu závěrečného účtu Města Blovice

4) provedení kontroly „Festivalu Revivalů 2017“

5) program kontrol na druhé pololetí 2019

6) závěr

Adi) předseda finančního výboru zahájil jednání

Ad2) ing. Michaela Bočková, vedoucí odboru a oddělení ERM seznámila všechny
přítomné s Auditem na úseku hospodaření a s výsledky přezkoumání
hospodaření Města Blovice a dále pak zodpověděla všechny dotazy
k předloženým dokumentům na úseku příjmů a výdajů Města Blovice, přijatých
dotací, zadluženosti města, sociálního fondu, úvěrů a hospodaření
příspěvkových organizací.

Ad3) byl projednán Návrh závěrečného účtu Města Blovice, ke kterému nebyly
žádné zásadní připomínka a byl doporučen zastupitelstvu Města Blovice ke
schválení.

Ad4) byla provedena kontrola vyúčtování „Festivalu Revivalů 2017“, která byla
z části financována z dotace. Nebyly shledány žádné nedostatky.

Vzhledem kvelké finanční náročnosti na zajištění a samotné pořádání akce,
Finanční výbor doporučuje při pořádání podobných kulturních vystoupení



vynechat agentury na zprostředkování akce a v co největší míře se pokusit
provádět zajištění technického zabezpečení a zajišťování vystupujících skupin a
souborů vlastními zdroji.

Ad5) na druhé pololetí roku 2019 byly naplánovány celkem dvě kontroly:

1. konec září — polovina října — kontrola hospodaření na úseku lesního
hospodářství a kontrola hospodaření příspěvkové organizace DDM

2. po sestavení návrhu rozpočtu na rok 2020 — seznámení se s rozpočtem a
vyjádření k tomuto rozpočtu.

Ad6) předseda finančního výboru poděkoval všem přítomným za účast a ukončil
jednání.

Zapsal :

Karel Prokopec

Zdeňka Palacká

Bc. Pavel Januš

Bc. Andrej Červe


